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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen módszertan alapján számolták ki a települési 
önkormányzatoknak juttatott energiaár-támogatást?" 

Tisztelt miniszter úr!
 

2023. január 2-án tette közzé a kormány azt a dokumentumot, amely tartalmazza a 10.000 lakos
feletti  önkormányzatok  számára  juttatott  energiaár-kompenzáció  összegét.  Bár  a  kormány
mindvégig azt kommunikálta, hogy az összegeket a benyújtott menedzsmenttervek, valamint az egy
lakosra jutó iparűzésiadóerő-képesség figyelembevételével állapítják meg, a konkrét számok nem
ezt igazolják, sokkal inkább politikai szempontok sejlenek fel a megítélt támogatások mögött. A
Fővárosi Önkormányzat és Budapest  két legnagyobb kerülete  eleve kimaradt a támogatásokból,
miközben  az  V.  kerület,  Budapest  egyik  legkisebb,  de  leggazdagabb  önkormányzata  a
lakosságszámához képest magas támogatásban részesült.
Nem világos az sem, hogy a megyei jogú városok között hogyan lehetnek ilyen mértékű eltérések.
Míg Székesfehérvár, Tatabánya, Győr néhány százmilliós támogatásra jogosultak, addig hat másik
város bőven milliárd feletti összegeket kap.
 

Kérem miniszter urat,  hogy oszlassa el a kételyeket, és adjon magyarázatot arra, milyen pontos
módszertan alapján számolták ki a támogatásokat. Egyúttal kérem, hogy néhány város vagy kerület
esetében közölje a pontos számítást is.
 

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence


